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 יריד התיישבות

ה אור, שדה אליהו, שלוחות, עין הנצי"ב ונוה ונציגי כפר רופין, מעוז חיים, חמדיה, נו
מיטל, לקחו חלק ביריד  איתן, וכן נציגי הישוב החדש שעומד לקום על הגלבוע

היריד אשר  ההתיישבות של החטיבה להתיישבות במרכז הירידים בתל אביב.
נמשך יומיים הסתיים בטקס חגיגי במלאת חמישים שנה לחטיבה להתיישבות 

ח"כ  - במעמד נשיא המדינה מר ראובן )רובי( ריבלין, שר החקלאות ופיתוח הכפר
ות מהנגב והגליל, מנכ"לים ויו"ר אורי אריאל, חברי כנסת, ראשי מועצות אזורי
קס הופיע טשל ההאמנותי בחלק  החטיבה להתיישבות לדורותיהם, ואורחים רבים.

מתל תאומים, יוחאי בשן ממירב  - הרכב הבית של עמק המעיינות:  שירה כץ
 ואליצור גולדסמית. 

, אשר המה מבקרים, לרוב משפחות צעירות, מבקרים רבים הגיעו ליריד, וביקרו בביתן המועצה האזורית עמק המעיינות
זור, על נפגשו עם נציגי הישובים, שמעו על אפשרויות הקליטה בא -אלטרנטיבות ואפשרויות מגורים בכפר. אלה ות המחפש

המשמעויות של בניית בית, חינוך, תרבות, תעסוקה ועל נושאים נוספים. חלקם הגדול ימשיך בוודאי בתהליך ויגיע לפגישות 
 . היכרות בישובים עצמםו
 

  שריפה בכפר רופין
ביום ראשון בשעות אחר הצהריים התקבלה הודעת קב"ט המועצה דותן פוקס על 
שריפה שפרצה בסמוך לכפר רופין. נציגי המועצה, כיבוי האש, המשטרה, מד"א 
וחברת חשמל נזעקו למקום במהירות לסייע לישוב. האש השתוללה במשך מספר 

נסגר לכניסת רכבים. לוחמי האש, אנשי י הישוב, והשער הראשי שעות בשער
משטרת בית שאן, בסיוע צוותי הכיבוי של המועצה ואנשי הישוב, ניהלו מלחמה 
אמיצה ועיקשת כנגד האש שאחזה בעצים בתוך היישוב והיוותה איום אמיתי על 

וסי כארבע עשרה כבאיות, ארבעה מטבתי התושבים. לאחר עבודה מאומצת של 
 כיבוי ומסוק משטרתי הושגה שליטה והאש כובתה. 

שתי קבוצות מתנדבים משדה אליהו ומעלה גלבוע, אשר  - בין הצוותים שפעלו בשטח יחידת לוחמי האש עמק המעיינות
 מוקפצים לכל קריאה. לרשותם כבאית, הם עורכים אימונים באופן סדיר בשגרה, ומגיעים לכל אירוע חירום בעמק.

והריח אשר נדבק בכל מה שנמצא מסביב ונשאר עוד זמן רב לאחר , סביב האש איננה קלה: החום הגדול, העשןהעבודה 
שהאש כבתה. אולם נראה כי לוחמי האש מעמק המעיינות הם כבר צוות מיומן, פועלים תוך שיתוף פעולה עם הכוחות 

 לקחת חלק בעשייה ובשמירה על העמק.המקצועיים בשטח ויודעים את מלאכתם, וכל זאת בהתנדבות ומתוך רצון 
 !גאווה גדולה

 
 בעיות בחקלאות מחפשות פיתרון בחינוך

אנשי חינוך ממערכות שונות שילוו את השבוע התקיימו חמישה ימי למידה ל'נבחרת המנחים של העמק'. נבחרת המנחים הם 
סוגיה  - לחוק המים 27בשנה הקרובה. במסגרת העמקת למידה מבוססת בעיות עסקו המשתתפים בתיקון  STEM -תהליכי ה

רלוונטית ואמיתית הנמצאת על שולחן המועצה והועדה החקלאית כבר חודשים ארוכים. היה מפגש מרתק בין אנשי החינוך 
 ר הגיעו לספר ולדבר על האתגר, תוך דאגה אמיתית למצב ולעתיד החקלאות בעמק.ואנשי החקלאות אש

 עלו רעיונות ראשוניים הנוגעים להיבטים חינוכיים, פוליטיים ואפילו כיוונים של פיתוחים חקלאיים.
 

 חדשנות
ר ששמעה על אניה אלדן, סמנכ"לית הרשות לחדשנות ומנהלת זירת הזנק ברשות החדשנות הגיעה לביקור בעמק לאח

מנהלת הפיתוח העסקי ברשות. השתיים ביקרו בספרינג  ,הפעילות הרבה המתרחשת בעמק בתחום, יחד עם קרינה רובנשטיין
המרכז לפיתוח טכנולוגי, חדשנות חינוכית  - המרכז לשיווק דיגיטלי שהוקם בשנה האחרונה במעוז חיים ובעידן טכנולוגי - ואלי

 ותעסוקה.
טק הישראליות, ואמונה על אספקת מגוון כלים -אחראית במסגרת תפקידה על צמיחתן וביסוסן של מיטב חברות ההייאניה 

 ייחודיים לחברות, התומכים בשלבי ההתפתחות הראשוניים של המיזם הטכנולוגי. 
ויות הקשורות בחינוך, במהלך הביקור כבר נרקמו רעיונות וקשרים לפעילות משותפת של הרשות לחדשנות עם גופים ופעיל

 בחקלאות ובתעשייה במועצה.
   

         !לכולם שבת מבורכת


